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Št.: 03201-2/2007 
Dne: 17/4-2007                    

Z A P I S 
 

6. seje Občinskega sveta občine Postojna z dne 17.4.2007 ob 16. uri v prostorih Jamskega 
dvorca pri Postojnski jami.  
PRISOTNI SVETNIKI: ČERNAČ Zvone, SIMČIČ Janko, GLAVAČ Ana,  JAKIN ČERNE 
Magda, ŽAGAR David, TIRINGER Tomislav, JURCA Franc, UHELJ Miha, KNAFELC 
Livij, PAHOR Karmen, MILAVEC Roman, ŽGAVEC Tina, STEGEL Boštjan, MUHIČ 
Darko, KONRAD Tea, MAGAJNA Irena, IPAVEC Florijana, PAVLOVEC Miran, VESEL 
Samo in  FAJDIGA Dominik.  
OPRAVIČENO ODSOTNI: SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, KNIFIC Jernej in 
BAJC Josip.   
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan občine Postojna; KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave, ŽNIDARŠIČ Ivan, pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor,  JAPELJ 
Tončka, zapisničarka, PROGAR Edvard, predsednik Odbora za podelitev občinskih priznanj 
občine Postojna 23. april, ZAHARIJA Neto, direktor Studia Proteus Postojna, PLEVNIK 
Peter, ravnatelj Vrtca Postojna. 
NOVINARJI: Zavadlav Stana, Brovč Gabrijela, Širca Sergeja, Bricelj Beti in Studio Proteus. 
 
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo. 
Prisotnih je bilo 20 članov občinskega sveta.  
 
Z vabilom je bil posredovan dnevni red, za katerega  pa je župan naknadno posredoval 
predlog za spremembo, in sicer predlagal je umik 9. točke: »Sprejem Pravilnika o plačilih 
občinskih funkcionarjev, nagradah članov delovnih teles občinskega sveta, nadzornega 
odbora, predsednikov svetov krajevnih skupnosti in članov drugih občinskih odborov«, ter 10. 
točke: »Sprejem Odloka o ustanovitvi in izdajanju javnega glasila občine Postojna«. 
Predlagal je uvrstitev nove 9. točke: »Ustanovitev stvarne služnosti za potrebe izgradnje 
kabelskega omrežnega sistema – sprememba sklepa.«  
 
Sprejet in obravnavan je bil naslednji 

d n e v n i    r e d : 
1. Potrditev zapisa 5. redne seje občinskega sveta občine Postojna in zapisa 1. 

korespondenčne seje občinskega sveta, 
2. Odgovori na pobude in vprašanja, 
3. Kadrovske zadeve, 
4. Predlogi za podelitev priznanj Občine Postojna 23. april za leto2007, 
5. Sprejem Odloka o zaključnem računu proračuna občine Postojna za leto 2006, 
6. Izdaja soglasja k Pravilniku o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v 

Vrtec Postojna, 
7. Izdaja soglasja k Pravilniku o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok v 

Vrtec pri Osnovni šoli Prestranek, 
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8. Sprejem Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin in samostojnih članov 
občinskega sveta občine Postojna, 

9. Ustanovitev stvarne služnosti za potrebe izgradnje kabelskega omrežnega sistema – 
sprememba sklepa, 

10. Pobude in vprašanja. 
 
ZA 17 glasov, PROTI 1. 
 

Ad 1) 
POTRDITEV ZAPISA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE POSTOJNA 

IN ZAPISA 1. KORESPONDENČNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 
Zapisa sta bila posredovana z vabilom za sejo. 
 
JURCA Franc je imel pripombo na navedene pobude, ki jih je podal na 5. seji. Ni govoril o 
sodelovanju na razpisih na splošno ampak o razpisu, ki je po statističnih regijah porazdeljen in 
je za našo statistično regijo predvidenih 456 mio evrov. Tudi odgovora ni dobil.  
Želi dobiti informacije tudi glede vprašanja, ki ga je postavil o izločitvi Postojnske jame, ki jo 
predvideva Istra benz. Ali bo to vplivalo na nadaljnji razvoj turizma v naši občini? 
ČERNAČ Zvone, podžupan je odgovoril, da je bilo že na prejšnji seji odgovorjeno na obe 
vprašanji. Glede projektov bi bilo prav, da se dobi seznam za obdobje 2007 – 2009, kot so 
bile posredovane prijave. 
Glede namer Istra Benza ni informacij o njihovih namerah in tudi niso potrebne. Za 
Postojnsko jamo država razpisuje koncesijo, ki je bila razpisana pred tremi leti. Kdor 
izpolnjuje pogoje, se bo na naslednji  razpis, ki bo čez približno eno leto, lahko prijavil. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Potrdi se zapis 5. seje Občinskega sveta občine Postojna, s tem, da se upošteva dana 
pripomba. 
 
ZA 17 glasov, PROTI – 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Potrdi se zapis 1. korespondenčne seje Občinskega sveta občine Postojna. 
 
ZA 19 glasov, PROTI - 
 

Ad 2) 
ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Odgovori so bili delno posredovani pisno z dodatnim gradivom, ostale je podal župan na seji. 
 

Ad 3) 
KADROVSKE ZADEVE 

 
Gradivo je bilo posredovano z dodatnim gradivom pred pričetkom seje. 
 

a) Imenovanje članov Občinskega sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
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SIMIČ Janko, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 
predstavil predlog. 
ŽUPAN je pozval svetniške skupine, da predlagajo še enega kandidata.  
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
1. 

V Občinski svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se imenujejo: 
1. Bernard Urbančič, roj. 22.4.1938, iz Postojne, Ul. 1. maja 20, 
2. Marjan Nagode, roj. 9.11.1954, iz Postojne, Globočnikova ul. 22, 
3. Konrad Žgavec, roj. 18.11.1944, iz Prestranka, Pot pod mostom 1, 
4. Herman Zakrajšek, roj. 30.8.1971 iz Postojne, Tržaška cesta 41, 
5. Žele Stojan, roj. 29.11.1951, iz Prestranka, Globoka pot 11, 
6. Černe Jožef, roj. 2.9.1950 iz Strmce 34, Postojna. 

 
2. 

Mandat Občinskega sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu traja štiri leta. 
 

3. 
Sklep velja takoj. 
 
b) Mnenje k imenovanju kandidatke za ravnateljico Osnovne šole Prestranek 
 
SIMČIČ Janko je predstavil predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
V razpravi so sodelovali: Jakin Černe Magda, ki je nasprotovala ravnanju Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, katera bi morala odločati o mnenju, ne pa o 
postopku, ki ga vodi zavod. Žagar David, Vesel Samo, Knafelc Livij, Tiringer Tomislav so 
se strinjali z njenim stališčem in predlagali, da občinski svet glasuje o izdaji mnenja h 
kandidatki za ravnateljico. Podžupan Černač Zvone je pojasnil, da je komisija skladno z 
zakonom opozorila na to, na kar je bila dolžna opozoriti, svet zavoda pa bo odločal suvereno.  
ŽUPAN je dal na glasovanje  

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna predlaga Svetu Osnovne šole Prestranek, da ponovi razpis za 
delovno mesto ravnatelja Osnovne šole Prestranek. 
 
ZA 7 glasov, PROTI 8 glasov od 20 prisotnih.  
Sklep ni bil sprejet.  
 
ŽAGAR David je pozval župana, da občinski svet glasuje o  predlogu  sklepa, ki je bil 
predlagan v razpravi. 
ŽUPAN je točko zaključil.  
 

Ad 4) 
PREDLOGI ZA PODELITEV PRIZNANJ OBČINE POSTOJNA 23. APRIL ZA LETO 

2007 
Predlogi so bili posredovani z vabilom za sejo. 
Pri tej točki je bil prisoten g. PROGAR Edvard, predsednik Odbora za podelitev priznanj 
občine Postojna 23. april, ki je podal uvodno obrazložitev. 
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V razpravi je Jakin Černe Magda predlagala, da bi predstavili vse kandidate za priznanja. 
 
Soglasno z 20. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna podeljuje tri priznanja Občine Postojna 23. april, ki jih 
prejmejo: 

1. Irena Vatovec Progar, iz Postojne, Kraška ulica 14, 
2. Gledališča skupina Ščuka Planina, 
3. Društvo Tvoj telefon Postojna. 

 
ŽUPAN je občinski svet obvestil, da se bo delegacija predstavnikov občine Postojna 
poklonila padlim rojakom v času NOB in položila spominski venec pred obeležje NOB v 
Postojni na Trgu padlih borcev in na pokopališču ter v Trstu pred obeležje v Ulici Gega v 
Rižarni in na pokopališču sv. Ivana. V delegacijo, ki bo položila spominski venec v Trstu, so 
imenovani: Karmen Pahor, podžupanja - vodja delegacije, Romana Tiselj, Bruna Olenik, 
Vanda Križaj, Aleksander Šabec, Mitja Rebec in Klemen Rustja. 
V delegacijo, ki bo položila venec na Trgu padlih borcev in na pokopališču v Postojni, so 
imenovani:  Jernej Verbič, župan občine Postojna, Jože Peršolja in  Darko Muhič. 
Na podlagi Odloka o priznanjih občine Postojna in Pravilnika o podeljevanju priznanj občine 
Postojna 23. april je župan občinski svet obvestil, da kot župan podeljuje plaketo Občine 
Postojna naslednjim:  Inštitutu za raziskovanje krasa  SAZU v Postojni, Žnidaršič Benjaminu 
in Nagode Marjanu.  
 

Ad 5) 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE POSTOJNA ZA LETO 2006 

 
Zaključni račun je bil posredovan članom občinskega sveta.  Z dodatnim gradivom pa še 
mnenje Nadzornega odbora občine Postojna. 
ŽUPAN je podal  dodatno obrazložitev. Povedal je, da se vabljeni član NO, g. Vrtovec ni 
mogel udeležiti seje občinskega sveta.  
V razpravi so sodelovali: Fajdiga Dominik, Jakin Černe Magda, Žagar David, Stegel 
Boštjan, župan, Vesel Samo 
Podžupan je podal pojasnila na vprašanja iz razprave.  
 
Soglasno z 20. glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
 

Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o Zaključnem račun proračuna občine Postojna 
za leto 2006. 
 

Ad  6 in 7) 
IZDAJA SOGLASJA K PRAVILNIKU O KRITERIJIH IN NAČINU SPREJEMANJA 

PREDŠOLSKIH OTROK V VRTEC POSTOJNA 
IZDAJA SOGLASJA K PRAVILNIKU O KRITERIJIH IN NAČINU SPREJEMANJA 

PREDŠOLSKIH OTROK V VRTEC PRI OSNOVNI ŠOLI PRESTRANEK 
 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. Pri tej točki je bil 
prisoten g. PLEVNIK Peter, ravnatelj Vrtca Postojna. Podal je obrazložitev predloga Vrtca 
Postojna. 
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 ČERNAČ Zvone, podžupan je začasno  prevzel vodenje seje zaradi odsotnosti župana. 
Predlagal je, da se združi obravnava 6. in 7. točke, s čimer so se svetniki strinjali. 
JAKIN ČERNE Magda, ravnateljica OŠ Prestranek, enota Vrtca je predstavila predlog Vrtca 
pri OŠ Prestranek.  
ŽUPAN je nadalje vodil sejo. 
Razpravljali so: Stegel Boštjan, ki je predlagal, da se pravilnika zavrneta in predložita v 
ponovno obravnavo;  Muhič Darko, Pahor Karmen, podžupanja, Knafelc Livij, Jakin 
Černe Magda, Fajdiga Dominik, Ipavec Florijana. 
 
Soglasno je bil sprejet  

s k l e p 
 
Vrtec Postojna in Vrtec pri Osnovni šoli Prestranek naj v roku enega meseca pripravita nov 
Pravilnik o kriterijih in načinu sprejemanja predšolskih otrok skupaj s strokovnimi službami 
občinske uprave občine Postojna. 
 

Ad 8) 
PRAVILNIK O SREDSTVIH ZA DELO SVETNIŠKIH SKUPIN IN SAMOSTOJNIH 

ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE POSTOJNA 
 

Pravilnik je bil članom OS posredovan z gradivom za sejo. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev. 
V razpravi so sodelovali: Stegel Boštjan, Žagar David, Jurca Franc, Černač Zvone 
podžupan, Vesel Samo, Knafelc Livij  in  Tiringer Tomislav.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 

1. 
Občinski svet občine Postojna sprejema Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin in 
samostojnih članov občinskega sveta občine Postojna. 
 

2. 
V 7. členu se doda nov, 2. odstavek, ki se glasi: »Svetniška skupina oziroma samostojni člani 
občinskega sveta lahko sredstva, ali del sredstev, ki jim pripadajo po tem pravilniku, donirajo 
društvom oziroma drugim organizacijam, ki se ukvarjajo z neprofitno dejavnostjo in delujejo 
na območju občine Postojna.« 
 
ZA 16 glasov, PROTI 3. 
 

Ad 9) 
USTANOVITEV STVARNE SLUŽNOSTI ZA POTREBE IZGRADNJE 
KABELSKEGA OMREŽNEGA SISTEMA – SPREMEMBA SKLEPA 

 
Predlog je bil posredovan z dodatnim gradivom. Pri tej točki je bil prisoten g. ZAHARIJA 
Neto, direktor Studia Proteus, ki je podal obrazložitev predloga in odgovarjal na vprašanja iz 
razprave. 
Razpravljali so: Jakin Černe Magda, Vesel Samo, Simčič Janko, Tiringer Tomislav, 
Fajdiga Dominik in podžupan Černač Zvone.  
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Sprejet je bil 
s k l e p 

o popravku sklepa z dne 27.2.2007 
 

1. 
Spremeni se 7. točka sklepa občinskega sveta občine Postojna  štev. 47803-1/2007 z dne 
27.2.2007 tako da se glasi:  
Služnostni upravičenec na območju trase brezplačno pripelje optična vlakna do objektov, ki 
so navedeni v posebni pogodbi.  Poleg tega je služnostni upravičenec dolžan občini  Postojna 
omogočiti brezplačno uporabo parice optičnih vlaken  za njene lastne potrebe, in sicer  pod 
pogoji in na način, kot bo podrobneje dogovorjeno s posebno pogodbo.  
 

2. 
Ostale točke sklepa občinskega sveta občine Postojna z dne 27.2.2007 ostanejo 
nespremenjene.  
 
ZA 18 glasov, PROTI - 
 

Ad 10) 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
1. MAGAJNA Irena je dala pisno pobudo, da se zunanjim članom svetov javnih 

zavodov nameni vsaj simbolična sejnina in potni stroški (samo za prisotnost na seji). 
 
2. PAHOR Karmen je posredovala vprašanje krajanov Ulice Na Gradu v Prestranku,  ki 

opozarjajo na probleme v okolju. V preteklem času se je zamenjalo že nekaj lastnikov, 
zato krajani na tem območju ne vedo, na koga naj se obrnejo. Pred več kot letom dni je 
bila prekopana cesta, katere izvajalci niso vrnili v prvotno stanje, kljub zagotovilom 
lastnikov in KS Prestranek. Urgirali so že pri KS Prestranek tudi z željo, da bi jim 
zagotovili javno razsvetljavo, saj so del naselja, vendar se navedena problema kljub 
intervencijam in obljubam nista rešila. Da bi rešitev pospešili, se obračajo na občinski 
svet.  
ŽUPAN je podal odgovor. 
Cesta na Gradu Prestranek je v katastrofalnem stanju. Glede na to, da je v naslednjih 
letih predvidena gradnja kanalizacijskega omrežja, bodo na cesti opraviljena nujna 
vzdrževalna dela v mesecu maju.  
Ureditev JR je potrebna na območju v dolžini cca 700 metrov, zato bo planirana 
izvedba v naslednjih letih in zagotovljena za to potrebna sredstva v proračunu občine 
Postojna.  

     
3. ŽAGAR David je vprašal ali je prišlo do novosti na področju dela Regijskega zavoda 

za turizem. 
ŽUPAN je odgovoril, da so se župani dogovarjali o spremembi organizacije zavoda v 
konzorcij. 

 
      Seja je bila zaključena ob 18.50 uri. 
 
      Tončka Japelj                                                                            Jernej Verbič 
       zapisničarka                                                                                  ŽUPAN 
 


